
PROTOKOLL nr 22 vid sammanträde den 20/1/58
i Djurgårdens IF:s överstyrelse i ordförandens bostad. 

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 186.
Föredrogs protokoll av den 9/12/57 (nr 19), 12/12/57 (nr 20) och 

13/1/58 (nr 21). Godkändes i föreliggande skick sedan en smärre redaktion
ell ändring gjorts i § 179 i protokoll nr 21.

§ 187.
Diskuterades olika ishockeyangelägenheter, såsom turnéer, förstärk

ning av sektionsstyrelsen etc. inför det sammanträde inom nämnda styrel
se, som utsatts till den 25/1/58 och vid vilket ÖS skall representeras 
av ordföranden Dunér och v. ordf. Nordlund i dennes egenskap av ÖS:s 
kontaktman med sektionsstyrelsen.

§ 188.
Rapporterades att backtävlingen i Hammarbybacken den 19/1/57 trots 

inte särskilt gott väder samlat c:a 3.600 betalande åskådare. Brutto
intäkterna uppskattades till i runt tal 12.000 kr.

§ 189.
I händelse nettot på i § 188 omnämnd backtävling blev någorlunda 

hyggligt, beslöts att med hälften av begärt belopp betala den skuld 
till tyska skidförbundet, som detta förbund vid flera tillfällen ställt 
krav på. Vid ungefär lika många tillfällen har DIF gentemot förbundet 
hävdat, att den påstådda skulden inte uppstått genom DIF:s förvållande 
utan genom ett personligt engagemang av dåtida skidledare. Fotostat
kopior på detta engagemang skall i samband med skuldens reglerande 
tillställas förbundet.

§ 190.
Från Riksidrottsförbundet inkommen cirkulärskrivelse med begäran 

om föreningens medverkan för att åstadkomma diverse statistiska uppgifter 
i anslutning till en kommande RF-utredning lades till handlingarna i vän
tan på ytterligare besked från specialförbunden för att därefter ånyo 
föredragas av Lövdahl.

§ 191.
Rapporterades ”allt klart” för fredagens boxningsarrangemang i 

DIF:s och BK Örnens regi. Ett netto pr klubb med kr. 5.000:- ansågs 
vara att påräkna.

§ 192.
Efter erinran från Lövdahl om utebliven rapport från fotbollsturnén 

i november till Barcelona och Köpenhamn lämnade sekreteraren en sådan 
rapport. I denna konstaterades ett hyggligt idrottsligt resultat (för
lust i Barcelona, seger i Köpenhamn) men ett sämre resultat rent upp
förandemässigt på vissa händer. Det senare ledde till en längre dis
kussion om vilka åtgärder, som kunde anses lämpliga. Beslöts att styrel
sens kontaktmän med fotbollssektionen (Dunér och Liliequist samt dess
utom vice ordf. Nordlund) skall ta upp frågan för åtgärd vid närmast 
följande sammanträde med sektionsstyrelsen.

§ 193.
Noterades närvaro vid dagens sammanträde av föreningens samtliga 

revisorer, Edberg, Hedvall och Lundberg.


